

Hilde's Residence

Lucy Glaser <office@lucy.ro>

Duminică, 09 Mai 2010 22:32 - Ultima actualizare Luni, 05 Martie 2012 10:12



Hilde's Villa

2 Doppellzimmer und ein Luxus Apartment



**Das Landhaus bei
Hilde's**



**Grosses Haus bei
Hilde's**



Bamboo -

Type: [Restaurant/Gastwirtschaft](#)

Agent Name: [Lucy Glaser](#)

Address: Sipotului street 2

Town: Gura Humorului

Postcode: 725300

Phone: +40744386698

Country: Romania

Description:

Das Hotel befindet sich 500 m vom Stadtzentrum GURA HUMORULUI. Das Gebäude wurde kürzlich renoviert, es verfügt über 30 Betten in 9 Zimmer und 4 geräumiges Appartement. Alle Zimmer verfügen über Doppelbetten, Bad, Kabel TV, Kühlschrank, Minibar, Haartrockner.

Der Baukörper:

- 2 Doppelzimmer (CALIMERA und CALISPERA) und 1 Appartement (DE LUXE) in **VILLA** ;

- 7 KOMFORT Doppelzimmer (LOVE STORY, BELVEDERE, ROMANTICA, BAMBOO, YANG, IDILE, TERRA) und 1 Junior Suite (CAMERON) in **GROB HAUS**

- 2 rustikal Appartement (TRADITIONAL und RUSTIK) in **LANDAH AUS**

Die Anlage:

- Zusätzlich begrüßen wir Sie in unserem neuen Restaurant, in welchem wir bis zu 50 Gäste mit typischen Bukowiner Spezialitäten



Love story

verwöhnen!

- **Das Grundstück wird von einem schönen Blumengarten und einem Obstgarten umgeben;**
- **Ebenso stehen den Gästen ein Pavillon, mehrere Hängematten, Schaukel, ein Grillplatz;**
- **Wellness-Bereich mit Sauna und Massage täglich geöffnet 16.00-22.00;**
- **Ein Souvenir-Shop mit vielen traditionellen Geschenke;**
- **Hilde's Village, ein wunderbarer Ort, in den Obstgarten, wo wir Partys mit die traditionelle Musik am Lagerfeuer und Grill halten können;**
- **Autoparkplätze zur Verfügung;**
- **Transfer vom und zum Flughaffen gegen Gebühr;**
- **Internetnutzung kostenlos.**

Located 500m from the center of the town of Gura Humorului, the residence has been recently renovated and it accommodates up to 30-35 persons in 9 double rooms and 3 spacious apartments, in a next structure:

- **2 double room (CALIMERA and CALISPERA) and DE LUXE apartment in VILLA .**
 - **2 apartments (TRADITIONAL and RUSTIK) in a new building "COTTAGE" (Rustic house)**
 - **7 "SUPERIOR" double room (LOVE STORY, BELVEDERE, ROMANTICA, BAMBOO, YANG, IDILE, TERRA) + 1 junior suite (CAMERON) located in the NEW HOUSE .**
- All the rooms are endowed with double beds or twin beds, bathroom, hairdryer and bathrobes, Internet conection.

Other facilities:

- **A new cozy restaurant with 50 places (located in the NEW HOUSE), with traditional bucovinean meals, is at our guests disposal;**
- **A souvenir shop with an abundance of traditional gift items;**
- **A SPA area (sauna and massage) open Monday-Saturday 16:00-22:00**
- **A flower garden with fruit trees surround the mansion;**
- **A gazebo, some hammocks and a swing;**
- **"Hilde's Village"-a wonderful place in the orchard where we can organize parties with musicians, traditional music and campfire grill**
- **Free car parking;**
- **Free Internet connection(and computer)**
- **Transport from/to the airoport;**

Hilde's Residence

Lucy Glaser <office@lucy.ro>

Duminică, 09 Mai 2010 22:32 - Ultima actualizare Luni, 05 Martie 2012 10:12

- English, French and Spanish guides are available for an additional fee if desired.

The hotel offers comfort and a relaxing atmosphere. The staff speaks English and German. Credit card is accepted (VISA, MASTERCARD, MAESTRO).

Company: [Privat](#)

Lucy Glaser <office@lucy.ro>

Duminică, 09 Mai 2010 22:32 - Ultima actualizare Luni, 05 Martie 2012 10:12
